
Засідання методичної ради 

22 грудня відбулося засідання методичної ради школи,  

на якому було розглянуто такі питання: 

1. Особливості організації освітнього процесу у першому 

(адаптивному) циклі /5 класах/ закладів загальної 

середньої освіти за Державним стандартом базової 

середньої освіти в умовах реалізації концепції  

«Нова українська школа».  

Блавацька Л.Л. та Підгрушна Г.Я. поділилися з 

присутніми напрацюваннями по впровадженню ідей НУШ 

у 5 класах, обговорили види оцінювання результатів 

навчання учнів (формувальне, поточне, підсумкове) та 

його форми: усну; письмову; цифрову; графічну; 

практичну  та інші. До обговорення долучилися вчителі 

початкових класів – Расяк Л.В., Шкреметко О.І., які вже 

кілька років працюють в НУШ і мають практичний досвід. 

2.  Директор школи Піх Л.М. провела аналіз анкетування 

учасників освітнього процесу щодо якості забезпечення 

якості освіти у школі, виділила питання, над якими 

колективу школи варто більше працювати.  

Також Леся Михайлівна ознайомила присутніх із складом 

4 творчих груп для проведення комплексного 

самооцінювання школи та озвучила напрямки, над якими 

вони будуть працювати. 

Члени методичної ради проаналізували різні  моделі 

проведення самооцінювання, їх сильні і слабкі сторони. 

3.  Майстер-клас від учителів фізичної культури (програма 

«Здорова постава»). 


